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      前言

许多键盘弹奏方法通过左手的“ 自动” 伴奏来强调和弦演奏能力的发展。

这是“ PLAYI NG KEYBOARD” 的第二册。就像在第一册中一样，我们将重点放在开发左右手同时

使用的技巧上。这将提高学生独立演奏各种音乐风格的能力，如8拍，迪斯科，摇滚，蓝调等。

和弦符号都标记在大部分乐曲的上方。这些音乐可以由音序器演奏，也可以由其他演奏者演奏。

第二册是第一册的延续，并且使乐曲的难度逐渐增加。还包括了促进演奏和理解所必需的“ 理
论” 。

我们祝您成功并弹奏的开心！

Iwan Michailov
en

Arie Vonk

Foreword
Many keyboard methods stress the development of chord-playing ability aided by the 
‘automatic accompaniment of the left hand.

This is part 2 of “PLAYING KEYBOARD.” Just as in part 1, we will be paying attention to 
developing the technique used for playing both the right and left hand. This method will 
enable the student to achieve faster independence in his ability to play the various dif-
ferent styles of music, such as 8 beat, rock, dance, blues, etc.

The chord symbols appear notated above most of the pieces. These can be played ei-
ther by the sequencer or by another player.

Part 2 is a continuation of part 1 and is written so that the pieces gradually increase in
difficulty. The “theory” necessary to facilitate playing and understanding is also included.

We wish you much success and playing-pleasure!

Iwan Michailov
en

Arie Vonk
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练习 63 / Exercise 63:
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练习 65 / Exercise 65:

知识扩展
Extending the Knowledge

这是在第5音系列中C大调中的c2。这一系列音调按字母顺序排列，由全、全、半、全的音程(或
步骤)组成。二分音符的间隔是两个音符之间最小的距离。这是两个音符之间的距离。它是任何键

与紧靠它上方或下方的琴键之间的音高差异。整个步骤是一个包含两个半步的间隔。

This is the 5 tone series on C Major of c2. This series of tones, in alphabetical order, consists of the
intervals (or steps) of whole, whole, half, whole. The interval of half is the smallest distance be-
tween two notes. It is the distance between two notes. It is the difference in pitch between
any key and the key immediately above or below it. A whole step is an interval which con-
tains two half steps.

& w w w w w
c2

1 1 1½

d2 e2 f2 g2

小字二组
2 line octave
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注意小节9、13、16和20中双手位置的变化。
Pay attention to measures 9, 13, 16 and 20 where changes in hand position occur for
both hands.

&
?

44

44
5 4

2
1

Am

h = 80

F 2 1

Ó 2 3

1

5 3 2

w

&
?

5

Ó 2 3

1

5 3 2 w

&
?

9
5 4

2

Dm

Ó 2
3

3

w

&
?

13

5

Ó 2 3 5
3 2

3

&
?

17 Em

5

1

Dm

2

5
1

练习 73 / Exercise 73:

Black Night
saxophone

8 beat
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练习 78 / Exercise 78:

Flower Waltz
accordeon

waltz

这的意图是让左手的旋律优先。因此，注意左手的连音和右边的断奏符号。

The intention here is to let the melody in the left hand take precedence. Therefore, pay
attention to the phrasing for legato in the left hand and the staccato marks in the right.

https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor


22

这些都是重复的符号。这些双杠之间的小节必须重复。

These are repeat signs. The measures between these double bars must be repeated.

在“ Whi t e cl ouds” 的第二部分中，从第9小节开始，重复发生在第一次或第二次。括号1表
示 在它下面的小节只在第一次播放。括号2表示它下面的小节只在第二次播放。
In the second part of “White Clouds,” beginning from measure 9 and onwards the
repetitions occur according to the first or the second time. The bracket 1.

indicates that this measures under it are to be played only the first time. The bracket
2.  indicates that the measures under it are to be played only the second

time.

1. 2.

第一次
first time

第二次

second time
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练习 86 / Exercise 86:

White Clouds
bagpipe
8 beat
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练习 100 / Exercise 100:

Boogie Color
piano
rock
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这个符号 表示把八度音的音程换了。当它出现在一组音符上方时，它表示把这些音符演奏
高一个八度。当术语“ l oco” 出现时，它就会出现一个符号 ，表示按规定弹奏音符。
The sign  tells us to switch an octave. When it appears above a group of notes it
tells us to play these notes one octave higher. When the term loco appears it ne-
gates the  sign telling us to play the notes as written.
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练习 107 / Exercise 107:

Feel the Beat
syn. brass
syn. bass
disco

Split
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